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Abstract (en)
[origin: CN115993037A] One aspect of the invention relates to a storage container device (27) having a food receiving container (37) and having
a suspension device (1) for suspending the food receiving container (37) in particular in a free overhanging manner, the suspension device (1)
having a rail (2) and the suspension device (1) having at least one first housing coupler (28, 28 ', 41) arranged on the rail (2) for direct coupling to
the food receiving container (37), wherein a first housing coupler (28, 28 ', 41), which is independent of the rail (2), can be moved on the rail (2) in
the direction of the longitudinal axis (A) of the rail (2) relative to the rail (2) in the mounted state, such that different movement positions of the first
housing coupler (28, 28', 41) on the rail (2) can be set.

Abstract (de)
Lagerbehältervorrichtung (27) mit einem Lebensmittel-Aufnahmebehälter (37) und mit einer Einhängevorrichtung (1) zum, insbesondere frei
kragenden, Einhängen des Lebensmittel-Aufnahmebehälters (37), wobei die Einhängevorrichtung (1) eine Schiene (2) aufweist, und die
Einhängevorrichtung (1) zumindest einen, an der Schiene (2) angeordneten ersten Schalenkoppler (28, 28', 41) zum direkten Koppeln mit dem
Lebensmittel-Aufnahmebehälter (37) aufweist, wobei der zur Schiene (2) separate erste Schalenkoppler (28, 28', 41) im montierten Zustand an der
Schiene (2) in Richtung einer Längsachse (A) der Schiene (2) relativ zur Schiene (2) verschiebbar ist, so dass verschiedene Verschiebestellungen
des ersten Schalenkopplers (28, 28', 41) an der Schiene (2) einstellbar sind.
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